

Title (en)

PROCESS AND DEVICE FOR MARKING NEW PARTS.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUM MARKIEREN VON NEUTEILEN.

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF DE MARQUAGE DE PIECES NEUVES.

Publication

**EP 0239585 A1 19871007 (DE)**

Application

**EP 86905291 A 19860918**

Priority

DE 3535363 A 19851003

Abstract (en)

[origin: DE3535363A1] Indicator system showing the time elapsed, in particular the guaranty time of a new part. It is characterized by a so-called time pellet (18) to be mounted on the new part, and is pressure-sensitive, and is enclosed in a breakable protective cap (14) inside a protected space containing a solvent (16) for the material of the time pellet (16) and inside a pressure-sensitive membrane (20) exposed to external effects.

Abstract (fr)

Système permettant d'indiquer l'expiration d'une durée, notamment de la durée de garantie d'une pièce neuve. Le système est caractérisé par une pastille dite de durée (18) à appliquer sur la pièce neuve, sensible à la pression, entourée d'un capuchon protecteur (14) frangible et située à l'intérieur d'un espace protégé contenant un solvant (16) du matériau constitutif de la pastille, et à l'intérieur d'une membrane (20) sensible à la pression et exposée aux agents extérieurs.

IPC 1-7

**G07C 1/02; G04F 1/02**

IPC 8 full level

**G04F 1/02** (2006.01); **G07C 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G04F 1/02** (2013.01); **G07C 1/02** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8702163A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 3535363 A1 19870108**; AU 6372586 A 19870424; EP 0239585 A1 19871007; WO 8702163 A1 19870409

DOCDB simple family (application)

**DE 3535363 A 19851003**; AU 6372586 A 19860918; EP 8600538 W 19860918; EP 86905291 A 19860918